
Dit blijkt uit een document
van de minister in handen van
het Antilliaans Dagblad. Elke
maand zijn de non-actieven bij-
gehouden en het aantal blijkt
per maand te fluctueren. In een
Statenvergadering vorige week
heeft de minister uitgelegd dat
er steeds weer nieuwe gevallen
bijkomen of weer afvallen. In ju-
ni van dit jaar werd het hoogste
aantal non-actieven opgetekend
van 88. In november waren het
er 74. De meeste non-actieven

zijn overigens terug te vinden bij
het ministerie van Justitie. Dit is
ook het ministerie met de
meeste ambtenaren in dienst,
meegerekend ook het politie-
korps en de douane. Maar ook
het ministerie van Financiën
scoort met rond de 16 gevallen
hoog in absolute getallen, even-
als het ministerie van Van der
Horst zelf met gemiddeld 12
ambtenaren. De belangrijkste
reden voor de non-activiteit is
toegangsontzegging, in oktober

en november respectievelijk 25
(32 procent) en 26 (35 procent)
ambtenaren en langdurig ziek-
zijn (22 en 19 ambtenaren). Van
een zevental ambtenaren is het
niet bekend waarom zij niet op
het werk verschijnen. 

Van het grootste aantal non-
actieven (39) is niet bekend van-
af wanneer zij niet meer werken,
maar in 14 gevallen is het in elk
geval van vóór 2010. Van 11 is de
afwezigheid van recente datum,
namelijk 2014 en 7 van 2013. 
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Curaçao

Negen non-actieven
krijgen ontslag 
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - In oktober van dit jaar heeft de minister van Bestuur Planning en
Dienstverlening (BPD), Etienne van der Horst (PAIS), negen ambtenaren in een brief
te kennen gegeven dat de arbeidsrelatie wordt beëindigt per november. Verder is in
maart van dit jaar een aantal langdurig zieken binnen het ambtenarenapparaat met 10
procent gekort op het salaris. 

Start Up Curaçao van kracht

Een ondernemersplatform voor ambitieuze starters is sinds vrijdag
van kracht. De aanvang van Start Up Curaçao werd ingeluid in het
bijzijn van 170 mensen. Vier ondernemers met kennis en kunde in
de ondernemerswereld hebben tijdens het evenement het woord
gevoerd in de Caquetio Lodge. Hierna vond een netwerkborrel
plaats, waar de ondernemers met elkaar kennis konden maken.
Doel is om meerdere evenementen per jaar te gaan organiseren. 

FOTO START UP CURAÇAO

‘Keus aan de eilanden’
Door Jamila Baaziz
Den Haag - Nederland kan de
Caribische (ei)landen niet opleg-
gen om het Koninkrijk te veran-
deren in een gemenebest. Toch
filosofeerde de Tweede Kamer
gisteren over een plan hiervoor
van VVD en SP.

VVD en SP zeggen vooral uit
te zijn op ‘helderheid en een vi-
sie’ en met hun initiatiefnota de
‘discussie op gang willen bren-
gen’. Maar PvdA, ChristenUnie
(CU), CDA en D66 willen geen
opties uitsluiten. ,,Dat is zinloos
als de andere landen geen heil
zien in een gemenebest”, aldus
Gert-Jan Segers (CU). ,,Wij zijn
niet aan zet.”

De grote verschillen van me-
ning tussen de aanwezige Ka-
merleden blijken al snel in het
overleg. Initiatiefnemers André
Bosman (VVD) en Ronald van
Raak (SP) benadrukken dat zij
graag af willen van de huidige
‘knellende banden’ en van de
Nederlandse eindverantwoorde-
lijkheid voor de ontwikkelingen
in de Cariben. Daarom stellen ze
een gemenebest-constructie
voor waarbij landen volledig
autonoom zijn, maar wel kun-
nen samenwerken als ze dat af-
spreken.

De Kamerleden zeggen be-
reid te zijn om in een gemene-
best-constructie met elk (ei)land
individuele afspraken te willen
maken ‘vanuit gelijkwaardig-
heid’ over waar Nederland hulp
biedt en onder welke voor-
waarden en waar niet. ,,Wij wil-
len niet alle banden verbreken
zoals weleens gedacht wordt.
Maar we willen wel dat de ban-
den eindelijk helder worden”, al-
dus Bosman.

De gelijkwaardigheid uit het
voorstel leidt er wel toe dat
Nederland dan ook ‘nee’ mag
zeggen tegen een verzoek om
samenwerking, merkt PvdA’er
Roelof van Laar op. Hij vraagt
zich daarom af of VVD en SP
hun voorstel niet mooier voor-
spiegelen dan het is. ,,Hoe ga je

dan de strijd aan tegen armoede
en hoe pak je dan mensenhan-
del en corruptie aan als dat de
politieke partijen in de landen
niet het algemeen belang die-
nen? Waarom kijk je niet naar
de mogelijkheden binnen het
Statuut?” Zijn partij wil alle
staatkundige mogelijkheden van
de (ei)landen juist open en be-
spreekbaar laten. ,,Is er in de
landen draagvlak voor dit plan?”,
wil Segers (CU) weten, die tij-
dens het gesprek ook D66 en
CDA vertegenwoordigt omdat
zij niet aanwezig kunnen zijn.
,,De banden in het Koninkrijk
schuren, maar het is niet aan
ons om daar eenzijdig iets over
te beslissen.” Hij wacht liever de
uitkomsten van de evaluatie van
de staatkundige veranderingen
af. ,,Het gaat mij erom dat we
problemen met het bestuur, cor-
ruptie en armoede aanpakken.”

PVV’er Sietse Fritsma vindt
een gemenebest een voorstel in
‘de goede richting’, maar hij wil
liever dat Nederland zelf moet
kunnen beslissen ‘de banden
met de (ei)landen te verbreken’.
Daarom wil hij liever een door
Nederland getekend verdrag van
de Verenigde Naties (VN) aan-
vechten, maar dat voorstel krijgt
geen bijval.

Hoewel het overleg niet ein-
digt met een conclusie of een
vervolgactie zeggen de beden-
kers vooral blij te zijn met de dis-
cussie. ,,Het Statuut en het Ko-
ninkrijk zijn voortdurend in be-
weging. Natuurlijk ligt het
initiatief bij de Caribische lan-
den om de verhoudingen te ver-
anderen, maar dat neemt niet
weg dat wij ook een mening over
de toekomst mogen hebben. En
als je ‘nee’ zegt tegen het geme-
nebest en ook pijn in je buik
hebt van het Statuut, hoor ik
graag wat een alternatief is. Ik
hoop dat de eilanden die discus-
sie nu gaan voeren”, aldus Bos-
man.

www.caribischnetwerk.ntr.nl
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